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Protokoll Bromma stadsdelsnämnds 
planeringsråd, 4 september 2024 

Närvarande: 
Ordinarie: 
Magnus Ljungkvist (S) 
Pelle Johansson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Rose-Marie Rooth (V) 
Stefan Ennerfelt (L) 
Hanna Wistrand (L) 
Terese Nordberg (V) 
 
Tjänstepersoner: 
Tiina Kaski-Koivunen, enhetschef, Stadsmiljöenheten 
Jessica Atterling, strateg, avdelning Förskola 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller, avdelning 
Ekonomi, lokal och stadsmiljö 
Caroline Blomberg-Ohlström, avdelningschef, avdelning 
Äldreomsorg 
Sara Wikström, kommunikatör 
Dennis Ehrnstén, trygghetskoordinator, avdelning Socialtjänst 
och fritid 
Fredrik Skoglund, avdelningschef Socialtjänst och fritid 
 
Tid:    Onsdag 4 september 2024 kl. 17.30–19.30 
 
Plats:  Brommasalen, Bromma stadsdelsförvaltning 
 

Dagordning 
 
1. Presentation av nya mötesdeltagare 

 
2. Godkännande av dagordningen 

 
3. Justering av protokoll 

Hanna Wistrand (L) justerar protokollet. 
 
4. Föregående protokoll 

Tidigare protokoll godkänns.  
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5. Information och dialog om ungdomsråd 
Fredrik Skoglund, avdelningschef Socialtjänst och fritid, 
presenterar förslag på hur arbetet med att starta upp ett 
ungdomsråd kan se ut. Det är viktigt att skapa 
förutsättningar för ungdomarnas delaktighet och inflytande. 
Fredriks presentation skickas ut till mötesdeltagarna efter 
mötet.  
 
Frågor lyfts kring förväntningar, representation, 
medborgarbudget, farhågor och möjligheter.  
 
Rådet uppmanas att skicka in sina tankar och åsikter kring 
ungdomsrådet till Fredrik inom två veckor. Sedan önskar 
Fredrik fortsätta processen.  
 

6. Förslag på medborgardialog under hösten 
Caroline Blomberg-Ohlström, avdelningschef Äldreomsorg,  
presenterar ett förslag på pilot för medborgardialog under 
hösten 2024. Förslaget rör en bred dialog med tema 
trygghet kopplat till ett geografiskt område, förslagsvis 
Mariehäll/Annedal.  
 
Frågor lyfts kring föreningsliv i området, metod/formen för 
dialogen, medverkande förvaltningar/bolag och hur vi 
bjuder in dessa samt återkoppling efter dialogen.  
 
Det har tidigare skett medborgardialog i Mariehäll och det 
bör finnas dokumentation från den processen.  
 
Förvaltningen arbetar vidare med att praktiskt förbereda 
dialogen samt fastställa datum och tid utifrån medskicken 
som rådet gav 
 

7. Trygghetsvandringar 
Dennis Ehrnstén, trygghetskoordinator, avdelning 
Socialtjänst och fritid, presenterar de två vandringarna som 
är kvar för året. De kommer att äga rum i Brommaplan (16 
oktober) och Alvik (6 november). Lägesbilden som ligger 
till grund för planeringen av vandringarna kommer att 
revideras. På planeringsrådet i november kommer Dennis 
att presentera den nya lägesbilden och förslag på de två 
första trygghetsvandringarna 2025.  
 

8. Övriga frågor 
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A. Föreningsdialog 
Magnus Ljungkvist (S) presenterar en idé för ökad 
dialog mellan föreningslivet och 
stadsdelsförvaltningarna. Magnus föreslår att det skulle 
kunna ske som en dialog i form av workshop eller 
seminarium.  
 
Samtal om vilken typ av föreningar som skulle kunna 
vara lämpliga att bjuda in för dialog.  
 
Magnus uppdrar åt förvaltningen att bereda frågan.  
 
Caroline föreslår att förvaltningen presenterar ett 
förslag för rådet under nästa möte i november för en 
dialog som kan genomföras under våren 2025.   
 

B. Näringslivsinitiativ 
Caroline berättar om stadsdelsförvaltningens kontakt 
med näringslivet i Bromma och förslag gällande att 
etablera ett näringslivsråd  kopplat till Bromma 
stadsdelsnämnd, med inspiration från bland annat 
näringslivsrådet i Järva. 
 
Samtal kring näringslivsråd, aktörer och 
platssamverkan. Rådet framför vikten av att dialog 
fortsätter och fördjupas i befintliga samverkansforum. 
 

C. Brommaplansdagen 
Fredrik berättar kort om förra årets Brommaplansdag. 
Fredrik föreslår att vi inte investerar i en 
Brommaplansdag i år utan investerar i ett engagemang 
knutet till Ungdomens hus gärna i samarbete med 
Kulturskolan. Detta för att stärka kopplingen till kulturen 
för unga i Bromma. 
 

D. Brommaplan 
Rose-Marie Rooth (V) lyfter frågan kring status för 
Brommaplan.  
 
Det finns en platssamverkan kring Brommaplan. 
Dennis berättar om platssamverkan i form av Sommar i 
Bromma. Trafikkontoret har rådighet över större delen 
av plasten.  
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Caroline föreslår att lyfta frågan till ett förnämndsmöte.  
 

9. Nästa sammanträde 
Torsdag 7 november klockan 17.30 
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